
Formandsberetning d. 2. maj 2024:  

 

Projekter, der desværre ikke blev gennemført: 

Multihuset, der skulle have været etableret for at give børnene mulighed for at bevæge sig fysisk.   

Cykelbanen, som har været et stort ønske, men som desværre ikke kunne realiseres pga. at alle de 

formaliteter, der er ift. at børnehaven er beliggende på et fredet område. 

Projekter, der blev gennemført: 

- Legepladsen på græsplænen – med rotationslegeredskaber samt balancebane 
- Nyt haveskur 
- Naturværksted under halvtaget indvies d. 8. juni 2024 (sommerfest) 
- Renovering af Gul Stue – der kommer nye møbler midt i maj 
- Nyt ventilationssystem  
- Bedre akustik i Atelieret  

Personale: 

Ansættelse af Katharina (pædagog på Rød stue)  

Ansættelse af Christine (pædagogmedhjælper på Gul stue)  

Uddannelse: 

Børnehaven er blevet certificeret som idrætsinstitution, hvilket betyder: 

- At der er fokus på bevægelsesglæde og bevægelsesparathed, hvor børnene udfordres 

motorisk. Målet er at børnene bliver bevidste om deres egne fysiske evner samt ressourcer, 

som vil medføre en større selvfølelse og kropsbevidsthed.  

Sproguddannelse til pædagogerne, som bevirker at der er kommet:  

- Øget fokus på at medarbejderne bliver bedre til at bruge bøger i det pædagogiske arbejde 

med fokus på børnenes sprogudvikling.  

Medarbejderrepræsentant i bestyrelsen: 

Charlotte er blevet genvalgt og sidder på pinden frem til 1. august 2026 

Der bliver indført besparelser, som vil bevirke: 

-Indførelse af flere lukkedage – nødpasning vil her kunne blive nødvendig 

-Åbningstiden bliver fra 1. august reduceret med 2 timer  


